
COMPOSITION: 

PROPERTIES: 
Damvita-M is a multivitamin preparation with minerals. These vitamins and minerals
are essential for normal metabolic functions including hematopoiesis. The B complex
vitamins are necessary for the metabolism of carbohydrate, protein and fat. Ascorbic
acid is Involved in collagen formation and tissue restoration. Vitamin A is very necessary
for normal retina function and for skin growth. Vitamin E is considered as antioxidant to
keep normal function of Cell, Vitamins which are soluble in water (B, C vitamins) do not
store at suffcient quantity in body, and excrete in large amount in urine so it should be
compensated with Damvita-M to keep normal concentration in tissues. Damvita-M
contains suitable concentration of vitamin B6 to correct the disorder of tryptophen
metabolism to its normal value, this happens following estrogen taking as
contraceptive pills. Damvita-M contains folic acid which is so important during
pregnancy. Iron, Zinc, Copper are elements for enzyme structure to complete basic
function of cells. Calcium is very important to normal growth of bones, teeth and for
neuron cell function. Copper is important to prevent hypopigmentation of hair, Zinc is
necessary for hair growth and protection of dry skin and night blindness (supplement
agent to Vit. A), also helps the remedy of tissues quickly. Iron is necessary to the
treatment and prevention of anemia.
INDICATIONS: 
This medication is used for the prevention and treatment of multivitamin deficiency and
the anemia caused by bad nutrition and unbalanced diet, the need for this medication
increases greatly in these cases:

Damvita-M (Syrup –  F. C. Tablets)

– G5/ULTRA-MEDICAL/LEAF/Damvita-M s/ct 1301461 (old 0904980) (old 0804443) (old 0508)        (Size: 210 x 160 mm)

– E11.5.2013/Tab12.5/

THIS IS A MEDICAMENTTPP1301461

A medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to
instructions is dangerous for you.
Follow strictly the doctor’s prescription, the method of use and the instructions of the
pharmacist who sold the medicament.
The doctor and the pharmacist are experts in medicine, its benefits and risks.
Do not by yourself interrupt the period of treatment prescribed for you.
Do not repeat the same prescription without consulting your doctor.
Keep medicaments out of reach of children.

–

–

–
–
–
–

(Council of Arab Health Ministers & Arab Pharmacists Association)

– In case of pregnancy and lactation.
– In case of using antibiotics against acute infections.
– In case of diarrhea for long time.
– In case of disorder of the process of carbohydrate protein and fat metabolism.
– In case of alcholol addiction.
– After surgery to help the remedy of tissues quickly.
– In case of abnormal growth.
– In case of tissues injuries like burns, bruises and wounds.
– In case of old age. 
CONTRAINDICATIONS: 
Patients allergic to the medication or for one of its components.
DRUg INTERACTIONS:
Patients who use levodopa.
WARNINg:
This drug should be used cautiously in these cases:
– Hyper-calcemia.
– Increase of vitamins A and D.
– Patients with acute kidney failure or urolithiasis.
– Pregnant women should not exceed recommended doses, because of Vit. A.
SIDE EFFECTS:
It’s rarely noticed when taken under physician’s supervision, but some side effects may
appear like: Allergic skin rashes, pruritus, vertigo and headache, feces of patient using
iron may go black.
PRECAUTIONS: 
– Keep medication out of reach of children.
– Store below 30°C.
– Use only under physician’s supervision.
DOSAgE:
Syrup: Adults:    (5–10) ml, 1–2 times daily.

Children: (2.5–5) ml, 1–2 times daily.
Coated Tablets: Adults: 1–3 coated tablets daily or as doctor prescribe.
STORAgE:
Store at room temperature (15–30)°C. Keep in dry place.
PACkAgE:
Carton box of 30  F.C. tablets blister packed.
Carton box of 125 ml glass bottle.
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Vit. A
Vit. D3
Vit. B1 (HCl)
Vit. B2 (phosphate)
Vit. B2
Vit. B6 (HCl)
Vit. B12
Vit. PP
Vit. C
Vit. E (acetate)
Folic Acid
Ca – Panthotenate
Iron (ferrous gluconate)
Iron (ferrous fumarate)
Magnesium (sulfate)
Calcium (gluconate)
Calcium (Phosphate)
Copper (Sulfate)
Zinc (Sulfate)

Composition
Each 5 ml Syrup

Contains:

Each F.Ctd. Tablet

Contains:

3000 IU
600 IU
3 mg
6 mg
–
2.5 mg
–
10 mg
75 mg
5 mg
–
5 mg
10.8 mg
–
300 mcg
60 mg
–
300 mcg
0.5 mg

5000 IU
400 IU
20 mg
–
10 mg
2 mg
6         mcg
40 mg
60 mg
50 mg
3 mg
20 mg
–
18 mg
5 mg
–
100 mg
500 mcg
500 mcg



Gdàôc«Ö:

GdîƒGU¢:
لجأأ نم ةيسساسسأأ ربتعت نداعملأو تانيماتيفلأ هذه ،نداعم عم تانيماتيف ةعومجم نع ةرابعم - اتيف ماد رسضحتسسم
بÓقتسسأ لجأأ نم ةيرورسضB تانيماتيف ربتعت ثيح .مدلأ نيوكت اهيف امب يعيبطلأ بÓقتسسلأ تايلمع
.نيجلوكلأ لكسشتو ةجسسنألأ ميمرت لجأأ نم يرورسضC نيماتيف .ةمسسدلأ دأوملأ ،تانيتوربلأ ،تأرديهوبركلأ
ثيح ةدسسكأأ داسضم ربتعيE نيماتيف .ةرسشبلأ ايÓخ لماكت لجأأ نمو ةيكبسشلأ ةفيظو لجأأ نم يرورسضA نيماتيف
يف فاك لكسشب نزخت ل)B,C تانيماتيف) ءاملاب ةلحنملأ تانيماتيفلأ نإأ .ةيسساسسألأ ةيلخلأ تابكرم ظفحي
ىلع ظافحلل رمتسسم لكسشبم - اتيف ماد مأدختسساب سضوعت نأأ بجي أذل لوبلأ يف ةريبك تايمكب حرطتو مسسجلأ
بÓقتسسأ بأرطسضأ ةداعإل6B نيماتيف نم بسسانملأ زيكرتلأ يوحيم - اتيف ماد .ةجسسنألأ يف ةيرورسضلأ اهزيكأرت
يأأ وأأ (لمحلأ عنم بوبح) نيجورتسسألأ لوانت دنع ةظحÓملأ تابأرطسضلأ هذه ،يعيبطلأ لكسشلل نافوتبيرتلأ
:كنزلأ ،سساحنلأ ،ديدحلأ .لمحلأ ءانثأأ هب حوسصنملأ كيلوفلأ سضمح يوحيم - اتيف ماد .ىرخأأ تانيجورتسسأ
ماظعلأ بيكرتل يرورسض مويسسلاكلأ .ةيلخلل ةيسساسسألأ ةيويحلأ فئاظولأ لمكي يذلأ يميزنألأ زاهجلل طئاسسو ربتعت
.رعسشلأ غبسصت سصقن نم ةياقولل يرورسض سساحنلأ .ةيبسصعلأ ةفيظولأو يبسصعلأ ميظنتلل يرورسض كلذك ،نانسسألأو
مهاسسي امك ،(A نيماتيفل دعاسسم لماع) ،ةيليللأ ةواسشعلأو دلجلأ فافج نم ةياقولأو رعسشلأ ومنل يرورسض كنزلأ
.مدلأ رقف نم ةياقولأو ةجلاعملل يسساسسأأ ديدحلأ .حورجلأ مائتلأ عيرسست يف
G’S°à£ÑÉHÉä:
وأأ ةيذغتلأ ءوسس نع ةمجانلأ مدلأ رقف تلاح يفو تانيماتيفلأ سصقن سضأرعأأ ةجلاعملو ةياقولل رسضحتسسملأ فسصوي
ً:اسضيأأ ةيلاتلأ تلاحلأ يف رسضحتسسملأ أذه ءاطعإل ةجاحلأ دأدزتو ةنزأوتملأ ريغ ةيئأذغلأ ةيمحلأ

.عاسضرإلأو لمحلأ -
.ةيويحلأ تأداسضملأ لامعتسسأو جÓعلأ اهيف بلطتي يتلأ ةداحلأ ةيناتنإلأ سضأرمألاب ةباسصإلأ ةلاح يف -

TPP1301461 ءاود  اذـــــه  نإا

.رطـخلل كضضرـعي تاميلـعتلل اًفÓـخ هكÓهتـضساو ،كتـحضص ىلــع رـثؤوي رضضحتـضسم ءاودـــلا
.كلـ اهفرضـص يذلـا ين’ديـضـصلا تاميلـــعتو ،اهيلــع سصوضـصنملا لامعتـضـس’ا ةــقيرطو بـيـبـطلا ةــفضصو ةــقدب عبتا
.هررـضضو هعـفنو ءاودـلاب ناريـبخلا امـه ين’ديـضصلاو بــيـبطلا نإا

.كضسـفن ءاقـلت نم ةددحـملا جÓـعلا ةدــم عـطقت’
.ةــــــيبط ةـــــفضصو نودــب ءاودــــلا فرــــضص ررــــكت ’
.لاــــفطأ’ا لواـــنـــتم نــعً ادــــيعب ءاودــــلا ظــــفحا

-
-
-
-
-
-

(برـــعلاةـــلدايضصلا داـــحتاو برـــعلا ةـــحضصلا ءارزو سســـلجم تاـــميلعت)

(مليفلاب ةسسبلم تاطوغسضم - بأرــسش)  م - اتيف ماد
.ةليوط ةرتفل رمتسست يتلأ تلاهسسإلأ -
.تانيتوربلأو موحسشلأو تايركسسلأ بÓقتسسأ يف تابأرطسضاب نيباسصملأ ىسضرملأ -
.لوحكلأ ىلع نينمدملأ -
.ةعرسسب ةجسسنألأ ميمرت ةداعإأ يف مهاسسي رسضحتسسملأ نأأ ذإأ ةيحأرجلأ تايلمعلأ دعب -
.يعيبطلأ ومنلأ مدع -
.حورجلأو قورحلأو سضوسضرلأ لثم يجيسسن برختب ةقفأرتملأ تاباسصإلأ -
.نسسلأ يف نيمدقتملأ -
e†°ÉOGä G’ES°à£ÑÉÜ:
.رسضحتسسملأ تانوكم نم يأل سسسسحت طرف نودبي نيذلأ ىسضرملأ لبق نم ءأودلأ لوانت مدع بجي
GdàóGNÓä GdóhGF«á:

.)apodoveL( ابودوفيللأ رسضحتسسمب نوجلاعيُ نيذلأ ىسضرملل رسضحتسسملأ ءاطعإاب حسصني ل
GdàëòjôGä:
:ةيلاتلأ تلاحلأ يف رذحب ىطعي

.مدلأ سسلك عافترأ -
.A، D نيماتيف ةدايز -
.ةيلوب تايسصح وأأ يولك روسصقب نيباسصملأ ىسضرملأ -
.A نيماتيف دوجولً أرظن لماحلأ ىدل ةفوسصوملأ تاعرجلأ زواجت مدعب حسصني -
G’BKÉQ GdéÉfÑ«á:
ةيبناجلأ راثآلأ سضعب سصاخسشألأ سضعب ىدل ثدحي دق هنأأ لإأ ،ةيجÓعلأ تاعرجلاب رسضحتسسملأ ذخأأ أذإأ ثودحلأ ةردان
.ديدحلأ دوجول ةجيتن دوسسألأ نوللاب زأربلأ نولت ،عأدسص ،ةخود ،ةكحلأ ،ةيسسسسحت ةيدلج تاعافدنإأ :اهنم ركذن يتلأو
JëòjôGä GCNôi:
.لافطألأ يديأأ لوانتم نعً أديعب ءأودلأ ظفحأ -
.ةيوئم ةجرد٠٣ نع ديزت ل ةرأرح ةجرد يف رسضحتسسملأ نزخي نأأ بجي -
.بيبطلأ ةراسشتسساب لإأ ءأودلأ أذه لوانت مدع بجي -
GdéôYá hWôj≤á G’S°à©ªÉ∫:

ً.ايموي ةرم٢ -١ ،لم (٠١ -٥) :نيغلابلل   :بارششلا -
.اًيموي ةرم٢ -١ ،لم (٥ -٥,٢) :لافطأÓل

.بيبطلأ تأداسشرإأ بسسحب وأأً ايموي تاطوغسضم ثÓث ىلإأ ةطوغسضم نم :نيغلابلل:ةشسبلم تاطوغشضم -
T°ôh• GdëØß:
.فاج ناكم يف .م°(٠٣-٥١) ةفرغلأ ةرأرح ةجردب ظفحت
Gd©ÑƒI:
.رتسسلب نمسض ةفلغم مليفلاب ةسسبلم ةطوغسضم٠٣ يوتحت ةينوترك ةبلع
.لم٥٢١ ةعسس ةجاجز يوتحت ةينوترك ةبلع
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أأ نيماتيف
٣د نيماتيف
(ديأرولكورده)١ب نيماتيف
(تافسسوف)٢ب نيماتيف
٢ب نيماتيف
(ديأرولكورده)٦ب نيماتيف
٢١ب نيماتيف
ب ب نيماتيف
ث نيماتيف
(تاتيسسأأ) ي نيماتيف
ديسسأأ كيلوف
تانيتوتناب مويسسلاك
(يديدحلأ تانوكولغ) ديدح
(يديدحلأ تأراموف) ديدح
تافلسس مويزنغم
تانوكولغ مويسسلاك
مويسسلاكلأ تافسسوف
(تافلسس) سساحن
(تافلسس) كنز

ةيلود ةدحو٠٠٠٣
ةيلود ةدحو٠٠٦
غلم٣
غلم٦
-
غلم٥,٢
-
غلم٠١
غلم٥٧
غلم٥
-
غلم٥
غلم٨,٠١
-
غكم٠٠٣
غلم٠٦
-
غكم٠٠٣
غلم٥,٠

ةيلود ةدحو٠٠٠٥
ةيلود ةدحو٠٠٤
غلم٠٢
-
غلم٠١
غلم٢
غكم٦
غلم٠٤
غلم٠٦
غلم٠٥
غلم٣
غلم٠٢
-
غلم٨١
غلم٥
-
غلم٠٠١
غكم٠٠٥
غكم٠٠٥

يوتحت ةضسبلم ةطوغضضم لكيوتحت بارضش لم٥ لكبيكرتلا


